
 

 

   
  

     
  

Styrelsemöte / Årsmöte 

Styrelsemötesprotokoll – Kopparvägens Samfällighet 
 

Datum 

2025-01-20 

Sida 

1(3) 

 

Närvarande 

Nils Hedström (NH) – Ordförande 

Anders Hernod (AH) – Kassör 

Peter Karlsson (PK) – Ledamot 

Anders Gröndahl (AG) – Sekreterare / Ledamot 

Frånvarande 

Magnus Borg (MB) – Suppleant 

 

Beskrivning Ansvarig Info 

Fråga 

Uppdrag 

Beslut 

Färdigdatum 

1. Sammanträdets öppnande och val av ordförande och 
sekreterare för mötet: 

   

 
Till ordförande för mötet valdes Nils Hedström och till sekreterare 
Anders Gröndahl. Mötet förklarades öppnat av ordförande. 
 

 
Mötesdeltagare 

 
Beslut 

 

2. Föregående protokoll (kvarvarande aktiviteter):    

 
Inga aktiviteter 
 

   

3. Ekonomi:    

 
Aktuellt saldo totalt: 

• 194 000 Kr 

• Efter betalning av fakturor finns det 42 000 kr kvar. 
 
Aktuellt saldo underhålls- och förnyelsefond: 

•  
 
Årsavgifter: 

• Faktura kommer att skickas ut i slutet på januari till alla 
medlemmar. 

 
Elavgifter: 

•  
 
Fakturor: 

• Fakturan för takrenovering av Koppargården på 104 000 Kr 
samt 48 000 Kr för snöröjning (Q4) skall betalas under 
januari. 
 

Övrigt: 

• Nils och Ander H har skickat in en låneansökan till SEB enligt 
budget. 
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4. Entreprenad    

 
El: 

• Fortum: Inget nytt 
 
Snöröjning och sandning: 

• Hortologerna: Inget nytt 
 
Tv och bredband: 

• ComHem: Inget nytt 
 

   

5. Prioriterade aktiviteter:    

 
Elanläggning/laddstolpar 

• Nils och Anders H tar in fler offerter för att kunna jämföra. 
 
Garageportar 

• Nils har kontaktat Täby lås och bett om en offert för serviceavtal 
samt en översyn av de avvikelser som finns i dagsläget 

• De kommer imorgon, 21/1-25 kl.10:00 för inspektion. 
 
Garagemålning 

• Kommer att ske i samband med städdagen 

• Inköp av: 
o 3 skaft till tvättborstar 
o Målarpenslar (även sådana som passar till skaft) 
o Siffermallar 
o Svart färg (plåtfärg) 
o Gulfärg 

 
Avlopp 

• Inget nytt 
 
Koppargården 

• Taket är åtgärdad, punkten stryks. 
 
Asfalt 

• Inget nytt. 
 
Översyn/utredning om samfällighetens trivsel- samt parkeringsregler 

• Nils tar fram ett förslag för genomgång i styrelsen. 
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Uppdrag 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2025-01-20 

6. Pågående övriga aktiviteter:    

 
Inget att rapportera. 
 

   

7. Inkomna frågor att lyfta:    

 
Inget att rapportera. 
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8. Zonansvar:     

 
Anders G tar fram en standardmall för utskick inför varje 
kvartal/zonbyte. 
 

 
AG 

 
Uppdrag 

 
2025-03-17 

9. Städdag    

 
Inget nytt. 
 

   

10. Hemsidan/Kopparnytt    

 
Nils skickar skickar ut Kopparnytt under januari. 
 
 

 
NH 

 
Info 

 
2025-01-31 

11. Övriga frågor:    

 
Magnus tar fram ett underlag för att underlätta inrapportering av 
elförbrukning i respektive garage. 
 
Arvode styrelsen 

• För 2025 får ordförande och kassör 4500 kr/år och övriga 
styrelsemedlemmar 3000 kr. Ersättningen reduceras på 
samfällighetsavgiften. 

 
Nils lyfte en möjlighet om solceller på taket på Koppargården samt 
vissa garage. Ingen aktivitet skapades. 
 
Nils skickar ut kallelser till alla styrelsemöten för 2025. 
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2025-02-17 
 
 
 
2025-01-20 

12. Nästa möte och avslutande:    

 
Nästa styrelsemöte är planerat till den 17 februari. 
 
Mötet avslutades. 
 

   

 
 
Vid protokollet: Anders Gröndahl 


